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STYRETS ÅRSMELDING 2022 

Virksomhetens art 

Steigen Næringsforum ble stiftet 31. mars 2009 som en partipolitisk uavhengig interesse-
forening for det lokale næringslivet, basert på medlemskap. Steigen Næringsforum driver 
ikke egen næringsvirksomhet. 
Organisasjonen forurenser ikke det ytre miljøet.  

Under henvisning til årsregnskapet for 2022 mener styret at forutsetningene er til stede for 
videre drift.  
 

Styre og administrasjon 

Styret har vært slik sammensatt etter siste årsmøte: 
Styreleder: Torben Marstrand 
Styremedlemmer: Hege Ørnhaug, Wibeke Aasjord Juul, Øystein Løken og Tore Sund. 
Varamedlemmer i rekkefølge: Ståle Pettersen, Michelle Hansen og Mari Wattum. 

Foreningens administrasjon ivaretas av styreleder. Styret har hatt 4 møter i 2022.  

Medlemmer 

Vi har 45 medlemmer, som er 4 mer enn i 2021.  

Virksomheten i 2022 

Styret har definert organisasjonens virksomhet på prinsipielt grunnlag og legger til grunn at 
saker som Steigen Næringsforum vil fronte for å påvirke i ønsket retning må ha næringslivs-
interesse, direkte eller indirekte. Det overordnede målet er å opplyse og drive påvirkning for 
at næringspolitikken og rammebetingelsene på best mulig måte støtter opp under drift og 
utvikling av det lokale næringslivet. Styret legger disse prinsippene til grunn når sak for sak 
vurderes. 

Aktivitetene har til hensikt å støtte opp under følgende strategiske områder, der vi mener at 
Steigen Næringsforum har mulighet for å påvirke: 

 Samferdsel 
 Næringsutvikling 
 Kompetanse 
 Boligutvikling 
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Styret noterer med tilfredshet at vi i det store og hele er hørt, og at vår påvirkning har 
nyttet. 

  
Regional Transportplan 

Vedtak av den nye regionale transportplan er svært viktig for næringslivet og styret valgte 
derfor å ta en aktiv rolle i prosessen med særlig med sikte på å bringe oppgraderingen av FV 
835 lengst mulig opp i prioriteringene i RTP. I ett samarbeid med kommunen og andre 
næringsaktører fikk vi utarbeidet en rapport som beskriver tilstanden på veistrekningen og 
som stipulerer den framtidige trafikkbelastning og behovet for oppdragering. Rapporten ble 
brukt i møter med fylkespolitikere. 

 

Innovasjonsinfrastruktur 
Steigen Næringsforum har igjennom snart 2 år jobbet kontinuerlig med å få på plass tilgang 
til innovasjonsinfrastruktur i regionen eks Næringshage eller Inkubator. Vårt arbeid med 
denne saken har nok hatt betydning for at fylkeskommunen for 2023 har bevilget 913 000 kr 
til inkubator og næringshage aktiviteter i regionen. Vi tror tilgjengelighet på slike tjenester 
og nettverk kan være med å skape flere gründere og knoppskyting i kommunen. 

 

Gruenderstipend 
Steigen Næringsforum lyste i fjor ut 2 gruenderstipender. Vi mottok en søknad som styret 
vurderte som kvalifisert til å motta støtte. Styret anbefaler å videreføre denne ordningen og 
håper på større søkermasse i 2023. 

 

Lev i Steigen 

Steigen kommune inviterte til ett samarbeid omkring «re-start» av lev i steigen basert på en 
finansieringsmodell med kommunal støtte og ett bidra fra næringslivet. Steigen 
Næringsforum har deltatt i en del møteaktivitet og vært delaktig i flere utvalg i denne sak.  

 

Restråstoff prosjektet 

Basert på ett initiativ fra KPB AS i Bodø ble Steigen Næringsforum og Hamarøy 
Næringsforening invitert til ett fellesprosjekt for å kartlegge potensialet for etablering av nye 
lokale arbeidsplasser med innsamling og bearbeiding av restråstoff fra ulike 
industriproduksjoner i regionen. Dette forprosjekt indikerer ett betydelig potensial i 
regionen som i framtiden kan genererer ny verdiskapning og arbeidsplasser i regionen.  
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Medlemsmøter 

Der har løpet av året vært avholdt to medlemsmøter med interessante foredragsholdere. Vi 
har fått belyst interessante temaer som framtidig energiforsyning i kommunen, 
oppgradering av fylkesveien, men styret har også benyttet møtene til å få innspill fra 
medlemmene på hvilke oppgaver de ønsker styret skal prioritere. 

 

Økonomi 

Regnskapet for 2021 viser ett overskudd på 21 330,00 kr. I 2022 inntektsførte vi 
medlemskontingenter kr 77.000, - en økning på 7 000 kr sammenlignet med  i 2021. Samlede 
inntekter ble på 176 330 kr hvilket i hovedsak skyldes at restråstoff prosjektet som er 100¤% 
finansiert «blåser opp» både inntekts og kostnadssiden i regnskapet med 99 330 kr. Samlede 
driftskostnader ble på kr 155 000. 
Steigen Næringsforum er ikke avgifts- eller skattepliktig, og har dermed ikke avgiftsfritak for 
merverdiavgift. 

Styret vil anbefale overfor årsmøtet at overskuddet overføres til fri egenkapital, som dermed 
vil bli kr 248 637,57 pr. 31.12.2022.  

Framtidsutsikter 

Styret mener at Steigen Næringsforum er en viktig aktør som felles talerør, aktiv interesse-
organisasjon og møteplass for det lokale næringslivet. Vi ser også at vi kan være en 
konstruktiv samarbeidspart og koordinerende møteplass mellom Steigen kommunen, andre 
organisasjoner og næringslivet når det gjelder saker av generell og felles interesse.  Ved å 
bidra til økt synliggjøring av næringslivet i Steigen vil vi vise muligheter for næringsutvikling, 
vekst og bosetting. Vi vil samarbeide med Steigen kommune i saker som er relevante for 
våre medlemmer og innenfor vårt formål.  

Styret takker medlemmene for godt samarbeid. 

 

07. mars 2023 /  
STYRET FOR STEIGEN NÆRINGSFORUM 
 

……………………………………………      …………………………………………      ………………………………… ........... 
Torben Marstrand, styreleder    Hege Ørnhaug, styremedlem   Tore Sund, styremedlem 
 

……………………………………………                                    ………………………………………… 
Wibeke Aasjord Juul, styremedlem                                                 Øystein Løken, styremedlem 


